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Tomasz Tylutko 

 

 

Zapytanie 

 

Szanowna Pani 

Anna Gilner 

Dyrektor ZDM Gliwice 

 

 

Dotyczy: Tymczasowej organizacji ruchu w okresie przebudowy stacji Gliwice – Łabędy. 

 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

 

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców zwracam się z prośbą o udzielenie informacji 

(jeśli to możliwe również w formie graficznej) o tym jak będzie przebiegała tymczasowa organizacja 

ruchu samochodowego.  

W szczególności proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1) Czy będą wyznaczane lub budowane specjalnie na okres budowy nowe drogi tymczasowe. Jeśli 

tak to w jakim śladzie? 

2) Czy będą planowane długotrwałe zamknięcia dróg dojazdowych w rejonie inwestycji?  

 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


